
 

 

                                                                                   
 

Råd för funktionshinderfrågor 
vid idrottsnämnden och Stockholm 
Globe Arena Fastigheter AB  
 

  
Nr 2/2025  

 

   
 

 Tid Måndagen den 5 maj 2025  
kl. 14:00 – 16:15 

 

  
 Plats Palmfelt Center, lokal Havet 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 
                           

   

  
Närvarande: 

 Dolores Back, ordförande (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj, vice ordförande (FUB Stockholm – För barn, unga 
och vuxna med utvecklingsstörning)                                                                                                                                                                                                 
Eva Pettersson, (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet - 
Stockholmsavdelningen) 
 
Karin Olsson Sandberg, förvaltningens representant 
Marie Norrberg, rådssekreterare 
Björn Karlsson, samordnare 
Ida Giorgi, idrottskoordinator 
Emma Långdahl, idrottskoordinator 
 

  
Dagordning 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 

  
 
§ 2. 
Val av protokollsjusterare 
Eva Pettersson utsågs att tillsammans med ordföranden Dolores 
Back justera dagens protokoll. 

  
 
§ 3. 
Föregående protokoll 
Protokollet lades till handlingarna. 
 
 

 § 4. Anmälan av protokoll för kännedom 
Protokollen lades till handlingarna. 
 
 
§ 5.  
Förvaltningschef Marina Högland informerar 
Då Marina Högland har förhinder informerar Karin Olsson 
Sandberg om: 
 



 

 

  

  
 
 

                                                                                                                             
 

 

Rådet har vid flertalet tillfällen diskuterat med förvaltningen om hur 
bokning av aktiviteter går till för att erhålla nolltaxa. De personer 
från föreningarna som deltar bokförs med namn, adress och 
fullständiga personuppgifter. Detta har orsakat stor oro bland 
föreningarna som deltar. Föreningar och deras medlemmar är 
rädda för att deras personuppgifter skall läcka ut. Tyvärr har en del 
personer och föreningar avstått från att delta i aktiviteter på grund 
av detta. Nu har staden sjösatt ett nytt bokningssystem. Eftersom 
det finns en stor oro kring detta kommer förvaltningen efter 
sommaren bjuda in rådet till en digital genomgång av 
förvaltningens nya bokningssystem. Inbjudan tas fram efter 
sommaren och rådet får bjuda in berörda föreningar till 
genomgången.  
 
Trygghetsöversynen – Är framtaget 2017 som ett internt 
arbetsdokument som används i utvecklingsarbete. Publiceras inte 
publikt då ansvaret för många motionsspår ligger under 
stadsdelarnas ansvarsområde och inte under idrottsförvaltningens 
ansvar. Karin kommer omvärldsbevaka hur andra kommuner 
hanterar extern information i denna fråga.  
 

 Karin informerar om status kring kartläggningen av tillgängligheten 
på stadens idrottshallar. Har startat vecka 19 och planeras att pågå 
i cirka fyra veckor. Ett 40-tal idrottshallar kommer inventeras. 
SWECO har uppdraget och Karin Olsson Sandberg är 
kontaktperson. Målet är att ha en slutprodukt i slutet av augusti. 
 
 
§ 6.  
Övergripande information om gym (inne och ute), vad som 
står i VP 2025 samt vad som är på gång framåt 
Björn Karlsson, samordnare på Utvecklings och verksamhetsstöd, 
informerar om det övergripande uppdraget att samordna och driva 
processer inom gymverksamheten i stadens simhallar med fokus 
på stadens prioriterade målgrupper. 
Björn informerar om stadens tillgängliga gym och dess utrustning. 
 
Ur VP25, Nämndmål 1.3: 
För de som bor i gruppbostäder med särskild service enligt LSS  
fortsätter den satsning, där målgruppen erbjuds friskvårdskort på  
stadens simhallar även under 2025. Målgruppen efterfrågar  
anpassad träning i gymmet och nämnden ska därför implementera  
en digital plattform med anpassade gymprogram. 

 
Björn informerar om fastighetskontorets projekt kring Beckomberga 
utegym universell utformning. Upphandlingen är i gång. 
 
Björn kommer bjudas in till ett kommande funktionshinderrådsmöte 
under våren 2026 för att ta del av rådets medskick kring det 
upphandlingsmaterial som finns kopplat till renoveringen av 
Vällingby sim- och idrottshall. 
 
 
 



 

 

  

  
 
 

                                                                                                                             
 

 

§ 7. 
Övergripande information om idrottskoordinatorernas 
uppdrag 
Ida Giorgi och Emma Långdahl, idrottskoordinatorer på 
idrottsstrategiska enheten informerar om idrottskoordinatorernas 
uppdrag.  
 
Målgruppen för arbetet är inaktiva ungdomar med fokus på tjejer 
13–20 år och ungdomar med funktionsnedsättning 13-25 år 
boendes i utvalda områden. 
 
Arbetet ska företrädesvis bedrivas inom utvalda 
stadsdelsnämndsområdens geografiska gränser: Järva, 
Skärholmen samt Enskede-Årsta-Vantör med fokus på Hagsätra 
och Rågsved. 
 
 
§ 8. 
Rådet arbetar på egen hand på medskick till förvaltningens 
Verksamhetsplan 2026 
 
 
§ 9 
Övriga frågor och avslut 
Karin: 28/5 deltar delar av rådet på ett prova-på pass i 
Skärholmens sim- och idrottshall. Det är ett befintligt seniorpass 
(yoga och balans) som förvaltningen vill prova om personer med 
olika funktionsnedsättningar kan utföra. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Eva Margareta,Pettersson 2025-05-13
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